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INTERPELACJA 
 
Szanowny Panie Burmistrzu, 
 

W związku ze zbliżającym się remontem nawierzchni zawidowskiego rynku, zwracam 
się do Pana po raz kolejny, w sprawie ochrony znajdującej się tam zieleni. 
Wiem, że jest już projekt, który uwzględnia pierwotny wygląd tego miejsca, jednakże  
w przyrodzie zachodzą gwałtowne zmiany i naszym obowiązkiem jest ratowanie każdego 
zdrowego drzewa i wszelkiej zieleni miejskiej. 
Proszę porozmawiać z mieszkańcami,. W większości nie wyobrażają sobie, że ta zieleń może 
zniknąć i zostanie zabetonowany plac. 
W dzisiejszych warunkach, kiedy mamy suszę i upały, niezwykle trudno o utrzymanie nowych 
nasadzeń. Wymaga to hektolitrów wody, a efekt i tak bywa mizerny. W związku z tym wszelka 
wycinka lub przesadzanie to zbyt brutalna ingerencja w przyrodę. 
Wierzę, że można jeszcze dokonać takiej korekty projektu, która uwzględni istniejącą zieleń. 
Nie można w całości sugerować się obrazem rynku sprzed stuleci. Mamy inne warunki: 
zanieczyszczenie powietrza, suszę, upały. 
To wszystko każe zastanowić się nad kolejnymi projektami betonującymi nasze miasta i płace. 
Pozostaję z wielką nadzieją na Pana interwencję w tej sprawie. 
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